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Verslag vergadering Adviesraad 
 
Datum  : 29 september 2022 
Plaats  : Gemeentehuis Leiderdorp 
Aanvang : 10.00 uur 
Einde  : 12.00 uur    
 
Aanwezig: Hein van der Zande (voorzitter), Ineke Theil, Babs Banning (vice voorzitter), Wies Dahmen, 
Matthijs Landsmeer en Astrid Selier (Notulist) 
Afwezig met bericht: Adrienne Caniels 
Gasten: Lucia Pistone (contactambtenaar gemeente Leiderdorp), Janneke Jansen en Beatrice Snel 
(vertegenwoordiging Rekenkamercommissie Leiden & Leiderdorp) 
 
 
1. Opening door de voorzitter 
Hein heet de leden en gasten welkom. 

De vergadering is verdeeld in 2 delen. 
A. met gasten en B. met de leden alleen. 
 

A 
 
2. Bezoek vertegenwoordiging Rekenkamercommissie Leiden & Leiderdorp 

Janneke Jansen en Beatrice Snel vertegenwoordigen de rekenkamer en stellen zich voor 
aan de leden. Ze geven een toelichting over wat ze tot nu toe voor onderzoeken hebben 
uitgevoerd. De rekenkamer is een onafhankelijk orgaan en men toetst aan de beginselen 
van de rechtmatigheid en de doelmatigheid. We praten over mogelijke afspraken en 
werkwijze naar de toekomst toe.  
Janneke en Beatrice vertellen dat er een rondje is gemaakt langs de politieke velden, er is 
nog geen eindstand. Er is een voorstel voor een onderzoeksplan dat aan de verschillende 
fracties worden voorgelegd. Er komen ook aanvullende thema’s zoals ‘de menselijke 
maat binnen onder andere de schuldhulp verlening’. Maar ook bij de andere thema’s is 
de menselijke maat een belangrijk punt. 
De rekenkamer bestaat uit zeven leden en ze zijn er voor zowel de gemeente Leiden en 
Leiderdorp. Hein stelt voor dat de rekenkamer ook bij de adviesraad te rade gaat als er 
een onderzoeksvraag moet worden vastgesteld. Dat vindt men een waardvolle 
toevoeging en hier zullen ze zeker gebruik van maken. Mathijs geeft aan dat het handig is 
dat als er een document binnen komt dat de beoordelingsvraag vanuit de rekenkamer 
helder wordt geformuleerd. Dat maakt het voor de leden van de adviesraad 
werkbaarder.  
Het belang van de rekenkamer is onlangs geëvalueerd en daar kwam uit dat contact 
leggen met de adviesraad van Leiderdorp werd geadviseerd. Als de raad tussentijds 
opmerkingen of feedback heeft dan is dat, gevraagd oif ongevraagd erg welkom.  
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Matthijs vraagt of er ook met studenten wordt gewerkt? Dat is tot nu toe niet gebeurd 
maar is zeker het onderzoeken waard.  
 

3. Verslag vergadering 30 juni 2022 
 

Naar aanleiding van: 
Pagina 2; prenataal huisbezoek moet nog op de agenda komen. Lucia geeft aan dat er 
uitstel is gekomen vanuit het rijk. Lucia laat weten tot wanneer er uitstel is.  
Verder is het verslag goedgekeurd en vastgesteld en zal op de website worden 
gepubliceerd.  
 
Hein vraag aan Lucia of we kunnen meeliften voor wat betreft de vacatures op de 
gemeentelijke pagina? Er is ook een vacaturesite voor vacatures van de gemeente maar 
dat is niet bedoeling. Er komt een link naar onze website. Lucia laat weten of dit is gelukt. 
 

4. Stand van zaken opvang vluchtelingen Oekraïne (Lucia) 
Nu zijn er 60 vluchtelingen in Leiderdorp, waarvan 21 kinderen. De oplevering van 
Statenhof wordt verwacht in oktober aanstaande. In samenwerking met GGZ is er 
rouwverwerking opgezet en de taallessen zijn gestart in samenwerking met de 
bibliotheek.  
De noodopvang voor 100 asielzoekers (onveilige landers en in powercity) is een nieuwe 
taak voor de gemeente. De gemeenteraad heeft hier begin deze week mee ingestemd. 
Veiligheid, communicatie en dagbesteding zijn belangrijke aandachtspunten. Dit is een 
flinke opgave voor de gemeente. Lucia houdt de raad tijdens de komende vergaderingen 
op de hoogte van de voortgang. 
 

5. Stand van zakenmantelzorgwaardering (Lucia)  
Hier is een mini onderzoekje naar gedaan. Geldwaardering wordt het meest gevraagd en 
gewaardeerd door de mantelzorgers, de gemeente gaat kijken wat men hierin kan 
realiseren. Dit wordt een doel bij het vaststellen van de sociale agenda. 
 

6. Update acties rond betrekken jeugd (Babs en Lucia) 
       Er zijn gesprekken geweest. Babs en Lucia lichten stand van zaken toe. Er is overleg  
       geweest met jeugd coaches van Incluzio om de jeugd te betrekken bij de adviesraad. Er 
       is een reactie geweest. Er is contact geweest met deze kandidaat maar er zijn nog geen 
       concrete stappen gezet.  
       We denken nu na over een jeugd klankbord in plaats van een jeugdraad met een 
       Signaleringsfunctie. De leeftijdsbepaling is ook een belangrijke vraag. 18 tot 25 jaar is  
       een mooie leeftijd, deze leeftijdsgroep mag ook stemmen en daardoor is er meer  
       betrokkenheid.  
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       Ook de leeftijd vanaf 16 is een optie om dan ook middelbare school  
       leerlingen te betrekken. Belangrijk is om een profiel vast te stellen, wat wordt er van de  
       jongeren verwacht en hoe vaak komen ze samen? Dit onderwerp komt de volgende keer 
       terug op de agenda.  
 
 
7. Bijpraten bijeenkomsten Sociale Agenda (Babs, Lucia en Hein) 

Er is een bijeenkomst geweest vorige week. Het was een leuke en interactieve 
bijeenkomst. Er is gebrainstormd over diverse onderwerpen. De bedoeling is dat er 
meerdere bijeenkomsten (drie keer per jaar) komen, ook om beleid te evalueren en bij te 
sturen. Het moet een doorgaande lijn blijven. 
 

8. Update regiotaxi (Lucia) 
Per 1 januari 2023 is er een nieuwe vervoerder n.a.v. de aanbesteding. Firma Noot. Lucia 
legt verschillende termen uit in het kader van de Maatschappelijke ondersteuning zodat 
het behapbaarder qua thermologie is en wordt voor de leden.  

 
B 
 
9. Bespreken vacatureteksten (Hein) 

Er zijn twee vacature teksten, één voor vervangen Astrid per 01-01-2023 en één voor 
leden van de raad. De teksten worden door Astrid nog aangevuld en gestuurd naar Hein. 
Hein geeft de definitieve versies door aan Lucia 

 
Agendapunten voor de volgende vergaderingen  
 

Wat Wanneer 
Aanpassen Verordening MO (vervolgens 
beleidsregels) 

November 

Wettelijke taak prenataal huisbezoek September 
Voortgang Sociale Agenda en Taskforce Continu 
Vluchtelingen  Continu 
Advertentieteksten uitbreiding en ondersteuning Oktober 
Betrekken jeugd bij werk Adviesraad November 

 
 
Actielijst 
 

Wat  Wie Wanneer 
Verslagen op website en archiveren Astrid Na vaststelling 
Agenda volgende vergadering Astrid Begin November 
Kijken naar mogelijke opvolgers Wim en Wies Iedereen Altijd 
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Planning overdracht taken - Astrid 
Dropbox – Wie neemt het account en het beheer over? 
Website - Wie beheert de website? (Nu en na januari) 
Kosten en abonnement Website- Wie neemt het account over en betaalt de facturen die vervolgens 
worden gedeclareerd bij de gemeente? 
Mailbox – Wie neemt de mailbox over? Nieuwe maken? 
 
 
 
 
Planning komende vergaderingen 2022 
 

2022 Vergaderingen Tijd 
Oktober Donderdag x oktober 2022 Optioneel 
November Donderdag 24 november 2022  10.00 - 12.00 daarna Afscheid 
December  Kerstreces 

 
 
 


